
Gostynin, 23 października 2017r. 

 

Pan/i 

…………………………………… 

Zapraszam na XXXVI Sesję Rady Gminy Gostynin, która odbędzie się w dniu 31 października 2017r. o 
godz. 8.30 w sali posiedzeń Urzędu Gminy Gostynin. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad,  

- wnioski do porządku obrad. 

2. Interpelacje i zapytania radnych. 

3. Sprawozdanie Wójta z działalności za okres międzysesyjny i z realizacji uchwał Rady Gminy 
Gostynin. 

4. Informacja dyrektorów szkół podstawowych i gimnazjów o realizacji zadań statutowych za rok 
szkolny 2016/2017 ze szczególnym uwzględnieniem wyników sprawdzianu zewnętrznego. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany uchwały Nr 125/XVI/2012 Rady Gminy Gostynin z dnia 20 
stycznia 2012r. w sprawie utworzenia Punktu Przedszkolnego przy Zespole Szkoły Podstawowej i 
Gimnazjum w Solcu. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany uchwały Nr 126/XVI/2012 Rady Gminy Gostynin z dnia 20 
stycznia 2012r. w sprawie utworzenia Punktu Przedszkolnego przy Zespole Szkoły Podstawowej i 
Gimnazjum w Lucieniu. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany uchwały Nr 127/XVI/2012 Rady Gminy Gostynin z dnia 20 
stycznia 2012r. w sprawie utworzenia Integracyjnego Punktu Przedszkolnego przy Zespole Szkoły 
Podstawowej i Gimnazjum w Emilianowie. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie: zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego, obowiązkowego 
wymiaru godzin zajęć nauczycielom, którym powierzono stanowisko kierownicze oraz rozliczania 
tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin nauczycieli realizujących obowiązki z różnych 
wymiarów zajęć w szkołach i punktach przedszkolnych prowadzonych przez Gminę Gostynin. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie: stwierdzenia przekształcenia Zespołu Szkoły Podstawowej i 
Gimnazjum w Białotarsku, w skład którego wchodzi jedynie dotychczasowa sześcioletnia Szkoła 
Podstawowa im. Orła Białego w Białotarsku i dotychczasowe Gimnazjum w Białotarsku w 
ośmioletnią Szkołę Podstawową im. Orła Białego w Białotarsku. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie: stwierdzenia przekształcenia Zespołu Szkoły Podstawowej i 
Gimnazjum w Emilianowie, w skład którego wchodzi jedynie sześcioletnia Szkoła Podstawowa im. 
Bohaterów 1 grudnia 1939r. w Emilianowie i Gimnazjum w Emilianowie w ośmioletnią Szkołę 
Podstawową im. Bohaterów 1 grudnia 1939r. w Emilianowie. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie: stwierdzenia przekształcenia Zespołu Szkoły Podstawowej i 
Gimnazjum w Lucieniu, w skład którego wchodzi jedynie sześcioletnia Szkoła Podstawowa w 
Lucieniu i Gimnazjum w Lucieniu w ośmioletnią Szkołę Podstawową w Lucieniu. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie: stwierdzenia przekształcenia Zespołu Szkoły Podstawowej i 
Gimnazjum im. Marszałka Józefa Piłsudskiego w Sierakówku, w skład którego wchodzi jedynie 
sześcioletnia Szkoła Podstawowa im. Marszałka Józefa Piłsudskiego w Sierakówku i Gimnazjum im. 
Marszałka Józefa Piłsudskiego w Sierakówku w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. Marszałka 
Józefa Piłsudskiego w Sierakówku. 



13. Podjęcie uchwały w sprawie: stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły 
Podstawowej im. Marii Kownackiej w Sokołowie w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. Marii 
Kownackiej w Sokołowie. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie: stwierdzenia przekształcenia Zespołu Szkoły Podstawowej i 
Gimnazjum w Solcu, w skład którego wchodzi jedynie sześcioletnia Szkoła Podstawowa im. 
Władysława Stanisława Reymonta w Solcu i Gimnazjum im. Władysława Stanisława Reymonta w 
Solcu w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. Władysława Stanisława Reymonta w Solcu. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie: stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły 
Podstawowej w Teodorowie w ośmioletnią Szkołę Podstawową w Teodorowie. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie: stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły 
Podstawowej im. Leona Kruczkowskiego w Zwoleniu w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. Leona 
Kruczkowskiego w Zwoleniu. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie: wyrażenia woli przystąpienia do wspólnej realizacji zadania 
inwestycyjnego z Miastem Gostynin dotyczącego budowy drogi publicznej na odcinku od ul. 
Kowalskiej do wsi Nagodów. 

18. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr 154/XXVII/2016 Rady Gminy Gostynin z dnia 19 grudnia 
2016 roku w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gostynin. 

19. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Budżetową Gminy Gostynin na 2017 rok. 

20. Informacja Przewodniczących komisji o realizacji wniosków komisji. 

21. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

22. Przyjęcie protokołu, z poprzedniej sesji. 

23. Sprawy różne i wolne wnioski. 

24. Zakończenie obrad Sesji.      

 

    Przewodniczący Rady Gminy  

  Tomasz Bronisław Lewandowski 

           

 

Na podstawie art.25 ust.1 pkt 3 ustawy z 8 marca1990r. o samorządzie gminnym (tekst jedn. Dz. U. z 2017r., poz. 1875) pracodawca 
obowiązany jest zwolnić radnego od pracy zawodowej w celu umożliwienia mu brania udziału w pracach organów gminy. 

 

 

 

 

 

 

 

 



Protokół 

z obrad XXXVI Sesji Rady Gminy Gostynin, 

z dnia 31 października 2017 r. 

 

 

 

 

Stan Rady Gminy  - 15 radnych 

Obecnych  - 15 radnych  

Lista obecności radnych w załączeniu. 

Zaproszeni i goście w/g listy obecności. 

 

 

W sesji udział wzięli: 

1. Wójt Gminy – Edmund Zieliński 

2. Z-ca Wójta Gminy – Andrzej Szyszka 

3. Sekretarz Gminy – Marzena Bulińska 

4. Skarbnik Gminy – Partycja Rosa 

5. Kierownik SO - Krzysztof Czerwiński 

6. Prezes ZK- Paweł Czarnecki 

7. Kierownik R. Org. – Beata Balcerzak 

8. Kierownik RG – Eliza Starczewska 

9. Pracownik GOPS – Tomasz Matusiak 

10. Dyrektor ZSPiG w Białotarsku – Adam Świderski 

11. Dyrektor ZSPiG w Lucieniu – Ilona Dan 

12. Dyrektor ZSPiG w Emilianowie – Marzenna Kozłowska 

13. Dyrektor ZSPiG w Sierakówku – Elżbieta Mańkowska 

14. Dyrektor SP w Sokołowie – Ewa Wachowicz 

15. Dyrektor SP w Teodorowie – Elżbieta Marciniak 

16. Dyrektor SP w Zwoleniu – Tadeusz Fijałkowski 

17. Dyrektor ZSPiG w Solcu – Anna Wojciechowska 

18. Pan Adrian 

 

Do punktu 1-go. 

Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.  

Otwarcia sesji o godz. 8.30 dokonał Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław 

Lewandowski. Powitał Radnych, Wójta Gminy, Z-cę Wójta, Sekretarza Gminy, Skarbnika Gminy, 

Prezesa ZK, Kierowników Referatów Urzędu Gminy, przedstawicieli poszczególnych referatów, 

Prawnika, Sołtysów oraz media i wszystkich obecnych.  

  

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski: chciałbym dzisiaj troszeczkę 

zmienić początek dzisiejszego posiedzenia, ponieważ Pani Radna Elżbieta Tyszkiewicz poprosiła o 

chwilę przed główną częścią, z Panią Radną Mariola Dan-Liberadzką. Myślę, że zgodzimy się 

wszyscy, żeby ta sytuacja została przez Panie przedstawiona.  

Radna Elżbieta Tyszkiewicz: chcę powiedzieć tutaj, że była taka gorąca prośba ze strony Adriana, 

chce po prostu osobiście wszystkim podziękować, aczkolwiek chciałyśmy zrobić to same, ale 

jednak on ma takie życzenie. 

Pan Adrian: ja chciałem wszystkim Państwu podziękować, nie obrażą się Państwo, jak przeczytam z 

karteczki, bo tak troszeczkę, pierwszy raz w takim gronie, tylu osób, więc mam taki mały stres 

„Pragnę z całego serca podziękować wszystkim, którzy pomogli mi, wspierają mnie i są ze mną 

cały czas. Tym, którzy anonimowo wspierali mnie dobrym słowem i pomocą finansową. Pomoc ta 

bardzo pomogła mi pokonać codzienną troskę i kłopoty. Mam świadomość, że potrzebujących takiej 



pomocy jest wielu, dlatego jeszcze raz dziękuję wszystkim Państwu Radnym za tą pomoc, którą 

uzyskałem od Państwa”. 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski: dziękujemy za miłe słowa i jeżeli 

tylko nasza pomoc się przydała, to jesteśmy bardzo z tego zadowoleni. 

Radna Elżbieta Tyszkiewicz: i tutaj takie skromne podziękowania, dla osób, które tak naprawdę 

bardzo, bardzo były zaangażowane i pomagały nam w tak ogromnym przedsięwzięciu na rzeczy 

Adriana i chciał on tutaj bardzo, bardzo podziękować.  

Pan Adrian wręczył kwiaty i podziękowania Pani Kierownik R. Org Beacie Balcerzak, Panu 

Wójtowi Gminy Edmundowi Zielińskiemu, Pani Sekretarz Gminy Marzenie Bulińskiej, Pani 

Skarbnik Gminy Patrycji Rosa, na ręce Pracownika GOPS Tomasza Matusiaka podziękowania dla 

Pani Kierownik GOPS. 

Kierownik R. Org. Beata Balcerzak: oczywiście pomaganie to nasz priorytet dla naszych 

mieszkańców i tutaj nic wielkiego nie zrobiliśmy myślę, ale ponieważ kierowcy się tak bardzo 

opiekowali, to czuję się w obowiązku przekazać kierowcom i taki pomysł mieliśmy, żeby kupić 

Adrianowi koszulkę z napisem „Nie jesteś sam”, zawsze może na nas liczyć. 

Radna Elżbieta Tyszkiewicz: ja też jeszcze raz chciałam bardzo, bardzo chciałam podziękować tutaj 

Panu Wójtowi, Pani Sekretarz, Pani Skarbnik, nie ma Pana Zbyszka, który też uczestniczy, bardzo 

pomaga i wspiera Adriana, także jeszcze raz bardzo, bardzo dziękuję, za okazanie dobrego serca, no 

i oczywiście wszystkim Radnym, bo też włożyli w to dużo swojego serca. Także dziękuję bardzo. 

Dyrektor ZSPiG w Emilianowie Marzenna Kozłowska: nie sposób, żebym nie zabrała tutaj głosu, 

dlatego, że Panie Przewodniczący, bo myślę, że chyba największe podziękowania, to należą się Pani 

Eli i Pani Marioli, bo ja tam jeździłam, ja widziałam i wiem, co tam było, Adrian może to 

potwierdzić, one praktycznie były dzień dnia. Zajęły się wszystkim, praktycznie Adrian ma drugi, 

nowy dom, stawiany jak gdyby od podszewki, wyposażony i proszę mi wierzyć, że one potrafiły 

nawet umeblować w Agata Meble, gdzie dostały nowe żyrandole, meble, szafy wnękowe, wszystkie 

sprzęty, no wszystko praktycznie. I ludzi dobrej woli. Także myślę, że dla nich szczególne 

podziękowania. 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski: dużo zdrowi życzymy i dobrego 

mieszkania w odnowionym domu. 

Pan Adrian: dziękuję jeszcze raz wszystkim. 

 

Na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność i rozpoczął obrady. 

 

Do punktu 2-go.  

Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Radny Piotr Piotrowski zgłosił 3 interpelacje: 

1. Panie Wójcie chciałem się dowiedzieć, dlaczego nie jest wykonany wjazd na drogę wojewódzką 

w Górkach Pierwszych, miał być zrobiony razem z drogą, jak była robiona nawierzchnia 

asfaltowa?  

2. Tablica Górki Pierwsze jest uszkodzona, prosiłbym o naprawienie. 

3. I również w mojej miejscowości w Zuzinowie też tablica urwana jest z numerami domów. 

 

Radna Ewa Michalska zgłosiła 2 interpelacje: 

1. Ja chciałam przypomnieć o przeniesienie znaku ograniczenia tonażu w miejscowości Wrząca, to 

już na każdej sesji to przypominam. 

2. Czy dałoby radę jeszcze o jakiś gruz na drogę za Panem Osmałkiem, byłabym bardzo wdzięczna. 

 

Radny Stanisław Wasiński zgłosił 1 interpelacje: 

1. Panie Wójcie, chodzi o równanie dróg, naprawdę są takie drogi w złym stanie, że trzeba by było 

puścić chociaż tą równiarkę. Ja już tam zgłaszałem, które odcinki. 

 



Radny Marek Kołodziejski zgłosił 1 interpelacje: 

1. Panie Wójcie Leśniewice Małe też proszą o równiarkę. 

 

Radna Jolanta Sulma zgłosiła 4 interpelacje:  

1. Ja chciałam zgłosić, już wczoraj na komisji zgłaszałam, prośbę o równanie w Halinowie. 

2. Zgłaszam się tez z prośbą do Pana Prezesa ZK o wyjaśnienie sprawy związanej z wodą na 

naszym tutaj okręgu, ponieważ ze wsi Skrzany dzwonił do mnie Sołtys z pretensjami, nie wiem, 

czy uzasadnionymi, czy nie, ale raczej tak, bo do mnie, jako do Sołtysa też nikt nie dzwonił, w 

sprawie, że będzie woda bardzo chlorowana, nie dobra, nienadająca się do picia i nikt nie został 

przygotowany dla osób starszych i dzieci, żeby ktoś się zaopatrzył w wodę. Woda się nie nadaje 

absolutnie do picia i nie wiem, co w tej sprawie? Prosiłabym Pana, żeby Pan to wyjaśnił.   

3. Proszę o zasypanie asfaltem wsi Feliksów, wyrównanie, oczywiście jeśli można. 

4. Wyrównanie w Skrzanach od stawów do wioski w ten głąb, w ten inny teren, gdzie nigdy nie 

było równane, z racji tego, że jest po prostu fundusz sołecki przeznaczany na remizę. I prosiłaby 

tam też w tym roku koniecznie to zrobić, bo już nie można tam przejechać. 

 

Radny Jerzy Węglewski zgłosił 1 interpelacje: 

1. Panie Wójcie, ja miesiąc temu na sesji składałem interpelacje, tam kilkanaście punktów pisemnie 

i prosiłem o odpowiedź na piśmie, na kilka z nich nie dostałem do dzisiaj odpowiedzi, także 

ponawiam te interpelacje i proszę o odpowiedź na piśmie oraz o.. większość dotyczyła dróg, czyli o 

naprawę tych dróg, bo jest sytuacja tragiczna. 

 

Radny Tomasz Lewandowski zgłosił 2 interpelacje: 

1. Panie Wójcie chodzi mi o takie pytanie, na jakim etapie właśnie jest montowanie tabliczek z 

numerami domostw, czy domów na terenie przede wszystkim mojego okręgu, bo to mnie 

najbardziej interesuje, ale i ogólnie na terenie gminy, bo informacja jest taka, że te tabliczki są 

składowane prawdopodobnie w ZK, ale nie ma czasu na ich zamontowanie. Zbliża się koniec roku i 

czy taka informacja byłaby możliwa do uzyskania od Pana Wójta, od Panów Wójtów? Procentowo 

ile to jest mniej więcej wykonane na terenie gminy i jakie są założenia ewentualnie na przyszły rok, 

bo jak gdyby padła taka informacja ze strony Pana Wójta, że jest to robione w miarę potrzeb, w 

miarę posiadanych środków finansowych. Ale może jakiś szczegółowszy plan się tutaj pojawił, bo 

jest to rzeczywiście potrzebne. 

2. Druga sprawa, to prośba, żeby troszkę pozasypywać dziury na terenie wsi Józefków do Pana 

Niedźwieckiego, bo tam jakieś niewielkie wyrwy się powyrywały. 

 

Radna Marzena Staniszewska zgłosiła 2 interpelacje: 

1. Ja chciałaby Panie Wójcie i do Pana Prezesa również, bo myślę, tutaj już Pan Radny zwracał 

uwagę na równanie, żeby to równanie terenu chciałabym, bo już wcześniej informowałam w 

Urzędzie Gminy, ponownie informuję, że w ramach bieżącego utrzymania dróg, posypanie kilka, 

może powiedzmy te dwie drogi, które są takie najbardziej  nieprzejezdne, żeby je wygruzować. Ale 

to też jeszcze osobiście zejdę na dół i powiem dokładnie, o które drogi mi chodzi. 

2. Jeszcze chciałam się dowiedzieć, na jakim etapie jest firma PRD, te ostatnie 13 odcinków, czy 

już został jakikolwiek odcinek zrobiony, czy ewentualnie jeszcze nie? 

 

Do punktu 3-go. 

Sprawozdanie Wójta z działalności za okres międzysesyjny i z realizacji uchwał Rady Gminy 

Gostynin przedstawił Wójt Gminy Edmund Zieliński. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  

 

Do punktu 4-go. 

Informacja dyrektorów szkół podstawowych i gimnazjów o realizacji zadań statutowych za rok 

szkolny 2016/2017 ze szczególnym uwzględnieniem wyników sprawdzianu zewnętrznego. 



Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: do Rady trafiły 

informacje z poszczególnych szkół, były też przedmiotem Komisji Oświaty.  

Działając na podstawie art. 11 ust. 7 ustawy z dnia 14 grudnia 2016r. Prawo oświatowe Wójt Gminy  

Gostynin przedstawia Radzie Gminy Gostynin informację o stanie realizacji zadań oświatowych za 

rok szkolny 2016/2017, w szkołach, dla których organem prowadzącym jest Gmina Gostynin. 

Informacja zawiera:  

1. Sieć szkół podstawowych, gimnazjalnych i oddziałów „0” oraz liczbę uczniów (zał. nr 1), 

2. Wyniki egzaminu gimnazjalnego (zał. nr 2), 

3. Wykaz remontów i inwestycji oświatowych (zał. nr 3), 

4. Szczegółowe informacje w zakresie: (zał. nr 4), 

- wykaz kadry pedagogicznej, 

- wykaz kadry administracyjnej i obsługowej, 

- dowożenia uczniów, 

- dożywiania, 

- otrzymywanych stypendiach, 

- opiece pielęgniarko – lekarskiej. 

5. Indywidualne informacje o realizacji zadań statutowych poszczególnych szkół – 8szt. 

 

1. Informację Zespołu Szkoły Podstawowej i Gimnazjum w Sierakówku przedstawiła Pani Dyrektor 

Elżbieta Mańkowska. Informacja stanowi załącznik do protokołu.  

 

2. Informację Szkoły Podstawowej w Teodorowie przedstawiła Pani Dyrektor Elżbieta Marciniak. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu.  

 

3. Informację Zespołu Szkoły Podstawowej i Gimnazjum w Emilianowie przedstawiła Pani 

Dyrektor Marzenna Kozłowska. Informacja stanowi załącznik do protokołu.  

 

4. Informację Szkoły Podstawowe w Sokołowie przedstawiła Pani Dyrektor Ewa Wachowicz. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu.  

 

5. Informację Zespołu Szkoły Podstawowej i Gimnazjum w Lucieniu przedstawiła Pani Dyrektor 

Ilona Dan. Informacja stanowi załącznik do protokołu.  

 

6. Informację Szkoły Podstawowej w Zwoleniu przedstawił Pan Dyrektor Tadeusz Fijałkowski. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu.  

 

7. Informację Zespołu Szkoły Podstawowej i Gimnazjum w Solcu przedstawiła Pani Dyrektor Anna 

Wojciechowska. Informacja stanowi załącznik do protokołu.  

 

8. Informację Zespołu Szkoły Podstawowej i Gimnazjum w Białotarsku przedstawił Pan Dyrektor 

Adam Świderski. Informacja stanowi załącznik do protokołu.  

 

(Radny Stanisław Wasiński opuścił salę posiedzenia). 

 

Radna Ewa Michalska: ja chciałabym bardzo serdecznie podziękować Państwu Dyrektorom za 

przybycie, za przedstawienie szczególnie tych wyników sprawdzianów, w tych szkołach, w których 

były. Oczywiście tutaj też Państwo wyrazili swoje potrzeby, na pewno nie starczyłoby całego 

budżetu gminy na realizację, to moja prośba, żeby starać się, z części własnych budżetu i to co jest 

najbardziej priorytetowe, wtedy jesteśmy w stanie. My, jako Rada zastanawiamy się także nad 

przyszłością, dlatego, że tutaj Państwo nie wspomnieliście o małej liczbie dzieci w klasach tych 

początkowych, pierwszych, drugich, gdzie jest jedno cyfrowa liczba. Nad tym będziemy musieli się 

zastanowić i daliśmy na razie, jako Rada dwa lata przejściowe, gdzie odejdzie gimnazjum i na 



pewno wtedy będziemy musieli się zastanowić nad tym co dalej. Dziękuję bardzo. 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: ja również chciałem bardzo serdecznie podziękować Państwu 

Dyrektorom za kolejny rok współpracy, dla mnie to już jest 7 rok współpracy. Myślę, że współpraca 

jest owocna, bo udaje nam się wiele inwestycji zrealizować, udało nam się wdrożyć, może jeszcze 

nie w pełni, ale bezboleśnie powiedziałbym, reformę oświaty, w tym roku. Myślę, że z 

powodzeniem w pełni ją wdrożymy w 2019 roku. Życzę Państwu kolejnych sukcesów. 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski: Szanowni Państwo, ja również w 

imieniu Radnych dziękuję za obecność, za przedstawioną szczegółową informację i plany na 

przyszłość poszczególnych szkół. Należy stwierdzić, że ten podstawowy zakres edukacji w Gminie 

Gostynin jest niezagrożony, są zadowalające wyniki wszelkich egzaminów, konkursów, w których 

uczestniczą szkoły i dzieci z tych szkół bardzo szeroko w różnych zakresach. Dziękuję bardzo. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski: ogłosił 10-minutową przerwę. 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski: wznowił obrady po 10-minutowej 

przerwie. 

(Radny Szymon Szczypawka nie wrócił na salę obrad po wznowieniu obrad po przerwie). 

 

Do punktu 5-go. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski odczytał projekt uchwały 

w sprawie: zmiany uchwały Nr 125/XVI/2012 Rady Gminy Gostynin z dnia 20 stycznia 2012r. w 

sprawie utworzenia Punktu Przedszkolnego przy Zespole Szkoły Podstawowej i Gimnazjum w 

Solcu. 

Sekretarz Gminy Marzena Bulińska: wszystkie te uchwały, poza jedną, dotyczą nowego prawa 

oświatowego i one po prostu jak gdyby porządkują niektóre sprawy wynikające z przepisów. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Radni do projektu uchwały uwag nie wnieśli. 

Uchwała nr 214/XXXVI/2017 została przyjęta 13 głosami za i stanowi załącznik do protokołu.  

 

Do punktu 6-go. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski odczytał projekt uchwały 

w sprawie: zmiany uchwały Nr 126/XVI/2012 Rady Gminy Gostynin z dnia 20 stycznia 2012r. w 

sprawie utworzenia Punktu Przedszkolnego przy Zespole Szkoły Podstawowej i Gimnazjum w 

Lucieniu. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Radni do projektu uchwały uwag nie wnieśli. 

Uchwała nr 215/XXXVI/2017 została przyjęta 13 za głosami za i stanowi załącznik do protokołu.  

 

Do punktu 7-go. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski odczytał projekt uchwały 

w sprawie: zmiany uchwały Nr 127/XVI/2012 Rady Gminy Gostynin z dnia 20 stycznia 2012r. w 

sprawie utworzenia Integracyjnego Punktu Przedszkolnego przy Zespole Szkoły Podstawowej i 

Gimnazjum w Emilianowie. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Radni do projektu uchwały uwag nie wnieśli. 

Uchwała nr 216/XXXVI/2017 została przyjęta 13 głosami za i stanowi załącznik do protokołu.  

 

Do punktu 8-go. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski odczytał projekt uchwały 

w sprawie: zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego, obowiązkowego wymiaru godzin 

zajęć nauczycielom, którym powierzono stanowisko kierownicze oraz rozliczania tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin nauczycieli realizujących obowiązki z różnych wymiarów zajęć w 

szkołach i punktach przedszkolnych prowadzonych przez Gminę Gostynin. 

Sekretarz Gminy Marzena: ten projekt uchwały był konsultowany ze wszystkimi Dyrektorami szkół 

i z dwoma związkami zawodowymi, także uzyskał pozytywną opinie. Dyrektorzy zgodzili się z 

treścią projektu tej uchwały. 



Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Radni do projektu uchwały uwag nie wnieśli. 

Uchwała nr 217/XXXVI/2017 została przyjęta 13 głosami za i stanowi załącznik do protokołu.  

 

Do punktu 9-go. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski odczytał projekt uchwały 

w sprawie: stwierdzenia przekształcenia Zespołu Szkoły Podstawowej i Gimnazjum w Białotarsku, 

w skład którego wchodzi jedynie sześcioletnia Szkoła Podstawowa im. Orła Białego w Białotarsku i 

Gimnazjum w Białotarsku w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. Orła Białego w Białotarsku. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Radni do projektu uchwały uwag nie wnieśli. 

Uchwała nr 218/XXXVI/2017 została przyjęta 13 głosami za i stanowi załącznik do protokołu.  

 

Do punktu 10-go. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski odczytał projekt uchwały 

w sprawie: stwierdzenia przekształcenia Zespołu Szkoły Podstawowej i Gimnazjum w 

Emilianowie, w skład którego wchodzi jedynie sześcioletnia Szkoła Podstawowa im. Bohaterów 1 

grudnia 1939r. w Emilianowie i Gimnazjum im. Bohaterów 1 grudnia 1939r. w Emilianowie w 

ośmioletnią Szkołę Podstawową im. Bohaterów 1 grudnia 1939r. w Emilianowie. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Radni do projektu uchwały uwag nie wnieśli. 

Uchwała nr 219/XXXVI/2017 została przyjęta 13 głosami za i stanowi załącznik do protokołu.  

 

Do punktu 11-go. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski odczytał projekt uchwały 

w sprawie: stwierdzenia przekształcenia Zespołu Szkoły Podstawowej i Gimnazjum w Lucieniu, w 

skład którego wchodzi jedynie sześcioletnia Szkoła Podstawowa w Lucieniu i Gimnazjum w 

Lucieniu w ośmioletnią Szkołę Podstawową w Lucieniu. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Radni do projektu uchwały uwag nie wnieśli. 

Uchwała nr 220/XXXVI/2017 została przyjęta 13 głosami za i stanowi załącznik do protokołu.  

 

Do punktu 12-go. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski odczytał projekt uchwały 

w sprawie: stwierdzenia przekształcenia Zespołu Szkoły Podstawowej i Gimnazjum im. Marszałka 

Józefa Piłsudskiego w Sierakówku, w skład którego wchodzi jedynie sześcioletnia Szkoła 

Podstawowa im. Marszałka Józefa Piłsudskiego w Sierakówku i Gimnazjum im. Marszałka Józefa 

Piłsudskiego w Sierakówku w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. Marszałka Józefa Piłsudskiego 

w Sierakówku. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Radni do projektu uchwały uwag nie wnieśli. 

Uchwała nr 221/XXXVI/2017 została przyjęta 13 głosami za i stanowi załącznik do protokołu.  

 

Do punktu 13-go. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski odczytał projekt uchwały 

w sprawie: stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej im. 

Marii Kownackiej w Sokołowie w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. Marii Kownackiej w 

Sokołowie. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Radni do projektu uchwały uwag nie wnieśli. 

Uchwała nr 222/XXXVI/2017 została przyjęta 13 głosami za i stanowi załącznik do protokołu.  

 

Do punktu 14-go. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski odczytał projekt uchwały 

w sprawie: stwierdzenia przekształcenia Zespołu Szkoły Podstawowej i Gimnazjum w Solcu, w 

skład którego wchodzi jedynie sześcioletnia Szkoła Podstawowa im. Władysława Stanisława 

Reymonta w Solcu i Gimnazjum im. Władysława Stanisława Reymonta w Solcu w ośmioletnią 

Szkołę Podstawową im. Władysława Stanisława Reymonta w Solcu. 



Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Radni do projektu uchwały uwag nie wnieśli. 

Uchwała nr 223/XXXVI/2017 została przyjęta 13 głosami za i stanowi załącznik do protokołu.  

 

Do punktu 15-go. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski odczytał projekt uchwały 

w sprawie: stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej w 

Teodorowie w ośmioletnią Szkołę Podstawową w Teodorowie. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Radni do projektu uchwały uwag nie wnieśli. 

Uchwała nr 224/XXXVI/2017 została przyjęta 13 głosami za i stanowi załącznik do protokołu.  

 

Do punktu 16-go. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski odczytał projekt uchwały 

w sprawie: stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej im. 

Leona Kruczkowskiego w Zwoleniu w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. Leona Kruczkowskiego 

w Zwoleniu. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Radni do projektu uchwały uwag nie wnieśli. 

Uchwała nr 225/XXXVI/2017 została przyjęta 13 głosami za i stanowi załącznik do protokołu.  

 

Do punktu 17-go. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski odczytał projekt uchwały 

w sprawie: wyrażenia woli przystąpienia do wspólnej realizacji zadania inwestycyjnego z Miastem 

Gostynin dotyczącego budowy drogi publicznej na odcinku od ul. Kowalskiej do wsi Nagodów. 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: Szanowni Państwo jest to uchwała intencyjna, dzisiaj jest prośba o 

podjęcie jej, w ślad za wspólnym posiedzeniem Komisji Rozwoju Gospodarczego Rady Gminy i 

Rady Miasta Gostynina dotyczy ona drogi, która leży w granicach administracyjnych miasta. Jest 

tam konieczność poszerzenia. Przy tej drodze są też usytuowane 3 posesje naszych mieszkańców. I 

jak gdyby jest tutaj wspólny nasz interes. Na ten moment, to oczywiście, to co deklarowałem na 

wspólnym posiedzeniu, pozyskanie gruntów na poszerzenie tej drogi, zgodnie z wymogami, jakie 

określi nam Zarząd Dróg Wojewódzkich, jeśli chodzi o parametry zjazdu z tej drogi. Realizację 

będziemy myśleć w dalszych etapach. Jest tam część naszej drogi, która jest położona w 

Nagodowie, która też jest jeszcze do wykonania w najbliższym czasie około 400m i około 380m 

jest tej drogi, która jest położona w granicach administracyjnych i ona obsługuje, tak jak mówię, za 

równo mieszkańców miasta, jak i naszych mieszkańców. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Radni do projektu uchwały uwag nie wnieśli. 

Uchwała nr 226/XXXVI/2017 została przyjęta 13 głosami za i stanowi załącznik do protokołu.  

 

Do punktu 18-go. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski odczytał projekt uchwały 

zmieniającej uchwałę Nr 154/XXVII/2016 Rady Gminy Gostynin z dnia 19 grudnia 2016 roku w 

sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gostynin. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Radni do projektu uchwały uwag nie wnieśli. 

Uchwała nr 227/XXXVI/2017 została przyjęta 13 głosami za i stanowi załącznik do protokołu.  

 

Do punktu 19-go. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski odczytał projekt uchwały 

zmieniającej uchwałę Budżetową Gminy Gostynin na 2017 rok. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  Radni do projektu uchwały uwag nie wnieśli. 

Uchwała nr 228/XXXVI/2017 została przyjęta 13 głosami za i stanowi załącznik do protokołu.  

 

Do punktu 20-go. 

Informacja Przewodniczących komisji o realizacji wniosków komisji.  

 



Komisja Zdrowia Pomocy Społecznej Oświaty Kultury i Spraw Mieszkaniowych:  

1.Informację dyrektorów szkół podstawowych i gimnazjów o realizacji zadań statutowych za rok 

szkolny 2016/2017 ze szczególnym uwzględnieniem wyników sprawdzianu zewnętrznego – komisja 

przyjęła do wiadomości. 

2. Prognozę roku szkolnego 2017/2018 na podstawie projektów arkuszy organizacyjnych szkół, ze 

szczególnym uwzględnieniem liczby uczniów i struktury zatrudnienia – komisja przyjęła do 

wiadomości. 

 

Komisja Budżetu i Finansów:  
wniosków nie wypracowała. 

 

Komisja Porządku Publicznego, Spraw Obywatelskich i Ochrony Przeciwpożarowej:  

wniosków nie wypracowała. 

 

Komisja Rewizyjna: wniosków nie wypracowała. 

 

Komisja Rozwoju Gospodarczego Rolnictwa Leśnictwa i Ochrony Środowiska:  

1.Komisja wypracowała wnioski do projektu budżetu na 2018 rok. 

 

Do punktu 21-go. 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

Z-ca Wójta Gminy Andrzej Szyszka: Szanowni Państwo, sprawa równania dróg przewija się we 

wszystkich praktycznie interpelacjach. Proszę zdawać sobie sprawę, że warunki pogodowe są 

bardzo trudne. Możliwości Spółki też są ograniczone, więc na pewno wszystkie te potrzeby w miarę 

sukcesywnie będziemy realizować. 

Konkretyzując pytania poszczególnych Radnych, Pan Radny Piotrowski, dzisiaj był wykonany 

telefon do PRD i jest deklaracja, że do końca listopada ten zjazd będzie wykonany w Górkach na 

tym odcinku. 

Jeżeli chodzi o tablice też będą naprawione. 

Podobnej treści pytanie było Pani Radnej Michalskiej, postaramy się do końca listopada ten znak i 

to ograniczenie tonażowe umieścić, przenieść. 

Pan Przewodniczący podobna deklaracja, że do końca listopada te tabliczki informacyjne będą 

zamieszczone. Na montaż oczekują miejscowości Białotarsk, Osiny, Sierakówek, Zwoleń, 

Józefków. Według naszych szacunków procent w jednej miejscowości jest około 10%. Skala 

potrzeb jeszcze jest dość duża. 

Pani Radna Staniszewska jeżeli chodzi o PRD, to z dzisiejszych informacji mamy takie, że masa 

bitumiczna będzie kładziona, tam gdzie już jest podbudowa zrobiona Baby Górne, Baby Dolne i 

Rumunki. Natomiast nie udało się sprecyzować tego harmonogramu, jeżeli chodzi o te dalsze 

odcinki z powodu pogody. 

Pan Radny Węglewski, to jest zestawienie dróg, podobny temat.. 

Radny Jerzy Węglewski: bo ja prosiłem odpowiedź na piśmie i do tej pory nie otrzymałem 

odpowiedzi. Większość tych pytań była od Pani Sołtys, Pani Sołtys mówi, że nic nie otrzymała i to 

jest tak traktowane trochę nie poważnie. Jeżeli ja proszę na piśmie, to powinienem dostać na piśmie. 

Z-ca Wójta Andrzej Szyszka: ja mówię, ta deklaracja pisemna będzie, że zrobimy. 

Radny Jerzy Węglewski: są też inne sprawy nie tylko to. Także chyba jakaś odpowiedź się należy, 

jeżeli ja proszę na piśmie, żeby ja mógł to mieć i przedstawić mieszkańcom, bo słowa są zawsze te 

same na sesji Panie Wójcie, Panie Wice Wójcie, a działania nie ma. 

Z-ca Wójta Andrzej Szyszka: dobrze w tym tygodniu takie odpowiedzi zostaną przygotowane. 

Z Panią Radna Sulmą, to żeśmy rozmawiali, tak, w tej chwili, tak jak po rozmowie z Panem 

Prezesem, tzn. powiem tak, pierwsze działania żeśmy podejmowali tak, gdzie te drogi stawały się 

nieprzejezdne. Jest taki przykład w Marianowie Lucieńskim i z tego, co Pan Prezes mi dzisiaj 

powiedział, jutro jest święto, albo trzeci, albo czwarty np. tam będzie, a potem postaramy się 



przerzucić sprzęt na Halinów. Tam też jest w takich dwóch miejscach. 

Radny Marek Kołodziejski: a po drodze jeszcze Leśniewice mieliście zobaczyć. 

Radna Marzena Staniszewska: znów przerzucanie, ja przepraszam Panie Wice Wójcie, ja się 

odniosę do tego, z tym przerzucaniem, no jeśli jest w Gorzewie, no to jak jest odcinek do zrobienia 

w Antoninowie i Białem, to Pan chce przerzucać na Skrzany. 

Z-ca Wójta Andrzej Szyszka: przerzucanie, to jest kwestia samochodów, jeżeli mówimy o miejscu 

gdzie jest.. 

Radna Marzena Staniszewska: ale ja też mówię o tym Panu cały czas, że właśnie taki totalny błąd 

popełnia przez cały czas Urząd Gminy. Jest w danym terenie, nie ma informacji, przekazu, Sołtysi 

tez się między sobą kłócą, no bo jaki to jest przekaz dokładny? Po prostu robimy jak chcemy. 

Z-ca Wójta Andrzej Szyszka: sam harmonogram ustala Spółka, my im nie narzucamy. 

Radna Marzena Staniszewska: no to proszę sobie wyjaśnić to, teraz tu na sesji, a nie albo ustala, 

albo nie ustala. Bo tu takie jest rzucanie jak gdyby o mur.  

Z-ca Wójta Andrzej Szyszka: każdy chce już, tak. 

Radna Marzena Staniszewska: ale ja Pana rozumie, że każdy chce, ja tylko mówię o przerzucaniu. 

Z-ca Wójta Andrzej Szyszka: to niech mnie Pani zrozumie, jak się można potroić, czy podzielić. 

Radna Marzena Staniszewska: to proszę, niektórzy też podejdą, że nie ma sensu tego przerzucania.  

Wójt Gminy Edmund Zieliński: mamy oszacowane najgorsze miejsca, w czwartek od rana do tego 

tematu usiądziemy z Panem Prezesem i uzgodnimy harmonogram. 

Radna Marzena Staniszewska: Panie Wójcie, wszędzie są najgorsze. Ja też nie interweniowałam 

wcześniej. 

Z-ca Wójta Andrzej Szyszka: no i właśnie tu jest problem, że wszędzie jest bardzo źle. 

Radna Marzena Staniszewska: to nie wiem, Urząd Gminy niech się dwoi, niech się troi. 

 

Do punktu 22-go. 

Przyjęcie protokołu, z poprzedniej sesji.  

Protokół z obrad XXXV Sesji Rady Gminy został przyjęty 13 głosami za.   

 

Do punktu 23-go. 

Sprawy różne i wolne wnioski. 

Radny Zygmunt Kieplin: ja chciałem tylko zgłosić, bo na drodze Kazimierzów-Miałkówek, na 

skrzyżowaniu w Miałkówku, tam są wyrwane dwa znaki, leżą na poboczu. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: ja w sprawach różnych 

jeszcze tutaj mam do poinformowania Radę odnośnie pism. Pismo Pana Lelińskiego z prośbą o 

przydzielenie mieszkania socjalnego. Pismo stanowi załącznik do protokołu. To pismo było 

przedmiotem Komisji Oświaty. 

Pismo Komendy Powiatowej Policji o zabezpieczenie środków finansowych w budżecie Gminy na 

rok 2018. Pismo stanowi załącznik do protokołu. Również było Państwu na Komisjach 

przedstawiane. 

 Również pismo Pani Dyrektor SP w Solcu, które stanowi załącznik do protokołu.  

Odczytał pismo Prezesa Sądu Okręgowego w Płocku, dotyczące wyboru ławników. Pismo stanowi 

załącznik do protokołu. Tutaj otworzyła się procedura zgłaszania kandydatów. I jak to Urząd widzi, 

żeby to wykonać. 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: jest umieszczona informacja na naszej stornie internetowej, jest też 

tam zawarte, kto może zgłaszać. 

Radna Ewa Michalska: bo to są cztery osoby, to jest dużo. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: dokładnie jest to sporo. 

Radny Marek Balcerzak: wcześniej wybieraliśmy chyba trzy osoby. 

Radna Ewa Michalska: dwie osoby. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: także trzeba się trochę 

zaznajomić z informacjami na stronie internetowej. 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: organizacje społeczne mogą zgłaszać. 



Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: żebyśmy może te cztery 

osoby znaleźli. 

Radny Marek Balcerzak: kto może być ewentualnie. Radny nie może być. 

Radna Ewa Michalska: żeby ta informacja nie znikała z czołówki strony internetowej. 

Radny Edmund Zieliński: czyli tak jak straż może zgłosić osobę? 

Radna Marzena Staniszewska: przecież stowarzyszeniem jest.  

Wójt Gminy Edmund Zieliński: może jeszcze tutaj Pan Prezes się wypowie w sprawie wody? 

Radna Jolanta Sulma: ja jeszcze chciałam właśnie w sprawie wody, tutaj do Pana Prezesa, czy Pan 

Prezes ma jakieś uzasadnienie tego właśnie co ja słyszałam z tą wodą, bo.. 

Prezes ZK Paweł Czarnecki: dziwi mnie Pani wypowiedź, sytuacja jest taka, musieliśmy trochę 

tego chloru wrzucić, z resztą na polecenie też i sanepidu, bo są pewne zawahania. Dowiedzieliśmy 

się w piątek po południu i w sobotę to zrobiliśmy. Zazwyczaj informujemy Sołtysów. Nie złapałem 

kierownika swojego, czy poinformował, ale wczoraj zadzwonił Pan Sołtys Kuźnicki, zadzwoni nie 

do nas tylko, oczywiście lepiej jest zadzwonić do sanepidu i się pożalić. Sanepid wiedział o tym, 

powiadomił nas, pojechał konserwator i w ciągu godziny wziął, przepłukał tą wodę na hydrancie i 

był to jednostkowy przypadek u Pana Kuźnickiego, nie w całej wsi.  

Radna Jolanta Sulma: ale do mnie dzwoniła Pani z mojej wioski i dzwoniła z Anielina. 

Prezes ZK Paweł Czarnecki: to zadzwoni Pani do nas, jak do Pani dzwonią, a nie zgłaszać po kilku 

dniach na sesji. 

Radna Jolanta Sulma: ale to było wczoraj wieczorem do mnie dzwonione, a Sołtys w Skrzanach 

mówił mi o godzinie 12.00, że dzwonił. Nie wiedziałam, że on też dzwonił do sanepidu, ale był 

rozżalony.  

Prezes ZK Paweł Czarnecki: musieliśmy wrzucić trochę chloru, jest taka sytuacja teraz, zakupimy 

urządzenie do pomiaru i gdzie będą zgłoszenia będziemy mierzyli zawartość chloru, czy przekracza, 

czy nie przekracza. Ale mówię, reagujemy za zwyczaj na telefony ludzi od razu i to jest najlepiej. 

Radna Jolanta Sulma: ale przepraszam, czy Pan jest rozżalony z tego tytułu, że Sołtys zadzwonił do 

sanepidu? 

Prezes ZK Paweł Czarnecki: nie, nie, ale nie musiał, mógł do nas zadzwonić. 

Radna Jolanta Sulma: to ja mu powiem. 

Prezes ZK Paweł Czarnecki: sanepid wiedział, bo takie rzeczy jak robimy, to przede wszystkim 

sanepid informujemy. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: ale mamy nadzieję, że 

sytuacja zostanie znormalizowana? 

Prezes ZK Paweł Czarnecki: oczywiście, sytuacja.. 

Radna Jolanta Sulma: ale nie było takiej sytuacji nigdy, ale wcześniej mówi się Sołtysom o takich 

rzeczach, przecież można Sołtysowi przekazać taką wiadomość.  

Prezes ZK Paweł Czarnecki: jeżeli nie dopełnił tego Pan Broda, to go rozliczę z tego, bo powinien 

on zadzwonić jak to zleca. 

Radna Jolanta Sulma: niech Pan tam nikogo nie rozlicza, ale mówię tak na przyszłość. 

Prezes ZK Paweł Czarnecki: zazwyczaj o tym jak nie ma światła, jak robimy coś na sieci, to 

informujemy o tym Sołtysów. 

Radny Marek Balcerzak: jeżeli już o tym mówimy Panie Wójcie, to ja też straciłem zaufanie, jak 

gdyby do, mówię tu do Prezesa, żeby mnie źle nie zrozumiał, do Zakładu, ale do tej pory uważałem, 

że mamy dobrą wodę, ja mówię już o ujęciu w Józefkowie. Natomiast mam taka próbę, żeby 

rzeczywiście tu przychylając się wcześniej do wypowiedzi Pani Radnej, czy my nie powinniśmy 

być informowani, że coś się dzieje, bo czy dopiero jak ja wykryje chlor, albo zapach zły z wody, czy 

po tym mam wnioskować, że coś się dzieje, czy nie powinienem wcześniej mieć tą informacje, że 

rzeczywiście coś się dzieje, będzie woda chlorowana, żebym nie pił jej. Ja już mówiłem wcześniej, 

przez to musiałem zamówić filtry i już nie spożywam wody z wodociągu przez ten jeden przypadek, 

który miał miejsce. Nie wiem co się działo, bo nie maiłem informacji, co się działo na stacji 

uzdatniania wody, ale chlor, po raz pierwszy chyba w tym ujęciu się pojawił i to w dość znacznej 

ilości, ponieważ tej wody nie mogłem spożywać, tak była chlorowana. Nie wiem co się działo, ale 



tak jak mówię straciłem w tym momencie jak gdyby zaufanie i jeżeli słyszę, że na tej stacji coś się 

tam dzieje, na innej się dzieje, więc nie wiem, czy to w tym roku, problem z tym, że jest dużo 

opadów i ta woda zaczyna, nie wiem, wnikać głębiej ta gruntowa i my później ją dostajemy, czy 

inny problem. Natomiast mam prośbę, żeby informować jednak, nie ukrywać tego, jeżeli coś się 

dzieje poinformować, wiadomo, że takie mogą być zdarzenia, żebyśmy wiedzieli, żebyśmy tą 

informacje mieli pewną. 

Radna Ewa Michalska: przynajmniej do spożywania. 

Radna Elżbieta Tyszkiewicz: ja tutaj chciałam coś takiego powiedzieć, bo jest to na temat wody, 

ponieważ ja pół wieku kupowałam wodę w sklepie w butelkach i zakupiłam sobie taki już porządny 

już filtr i zaczęłam filtrować tą wodę, co miałam ze sklepu, ten filtr mi padł po tygodniu, a filtruje 

wodę z kramu i co prawda mam już cztery tygodnie i nic się nie dzieje. Wiec ta woda, której nie 

chciałam pić na pewno była lepsza, jak ta kupiona w butelkach w tych dużych 5-litrowych.   

Prezes ZK Paweł Czarnecki: jeżeli chodzi o to, to był taki przypadek, że.., nie będę mówił gdzie, 

nie pobrano wody z wodociągu, a chodziło o szybkie badania i woda jednak nawet „Żywiec” nie 

przeszedł w sanepidzie. To nie u nas było, ale gdzieś indziej.  

Sołtys sołectwa Marianka-Górki Pierwsze Jerzy Sztopel: ja chciałbym z góry podziękować Panu 

Wójtowi, Wysokiej Radzie i wszystkim Radnym, że uznali moje zapotrzebowanie i te pół odcinka 

zrobione jest, a prosiłbym na następny rok jeszcze o te drugie pół, żebyśmy dokończyli do tej gminy 

Baruchowo, żeby wizytówka nasza była taka pozytywna. Także z góry dziękuję. I prosiłbym jeszcze 

o ten wjazd, żeby był dokończony. Dziękuję bardzo. 

Radny Jerzy Węglewski: Szanowni Państwo, ja mam sprawę tutaj do poruszenia, właśnie w 

sprawach różnych, nie w interpelacjach, ponieważ, to jest to co już zacząłem przy odpowiedziach 

Pana Wice Wójta, generalnie dziwię się, że zgłaszam jakieś pytania i interpelacje, ale nie tylko ja 

jako Radny, ale było również pismo Rady Rodziców w sprawie boiska w szkole w Sokołowie, mnie 

pytają, czy jest jakaś odpowiedź, czy była jakaś rozmowa w Radzie Gminy, z Wójtem, ja nic nie 

wiem. Ja traktuje poważnie ludzi, nie potrafi Pan odpowiedzieć na pismo Rady Rodziców, która 

angażuje swoje pieniądze, żeby już coś tam na tym boisku, tak jak Pani Dyrektor powiedziała, na 

tym boisku zrobili, chcą coś więcej zrobić i Pan Wójt nie potrafi odpowiedzieć, czy będzie można 

coś dołożyć z budżetu gminy, czy nie, czy Pan zaplanuje jakieś środki, czy nie? Nie ma żadnej 

odpowiedzi i wszystko jest nie jasne. To samo na moje pisma, również, nie wiem, czy Pan mnie 

traktuje poważnie, ale ja składam zapytania, interpelacje w imieniu mieszkańców, którzy mnie 

pytają o pewne sprawy, czy Pana pytają osobiście, myślę, że nie skoro do mnie trafiają te pytania. 

Nie mam żadnej odpowiedzi i nie wiem, co odpowiedzieć w poszczególnych sprawach. Dotyczy to 

interpelacji wcześniejszych również, nawet jak były to odpowiedzi, to i tak nie były one 

realizowane, ale to już jest inna sprawa, ale to może dojdziemy do tego. 

Tutaj chciałem jeszcze kolejną sprawę poruszyć, no bo to pismo tych braci Lelińskich, to są 

mieszkańcy, w zasadzie to nie mieszkańcy, bo oni mieszkają w Osinach, ale nie są tam nawet 

zameldowani z tego co wiem, bo mieszkają w nieswoim budynku. W tym budynku praktycznie nie 

ma okien, nie ma dachu, nie ma tam nic, są tylko mury. Prawdopodobnie będzie to.., budynek jest 

Pana Macierewicza, tak, z tego co się orientuję. Pismo złożyli Ci bracia, ja rozmawiałem z Panem 

również, jakieś tam informacje mam , a tutaj się dowiaduję, że ta sprawa była poruszana na Komisji 

Oświaty i Spraw Mieszkaniowych. Sprawdziłem przed chwilą, bo nawet nie wiedziałem, w 

programie, w planie posiedzenia Komisji Oświaty, to pismo nie było ujęte, że ono będzie 

przedstawione, myślę, że warto byłoby wtedy poinformować mnie jako Radnego, Panią Sołtys z 

Osin, która się zaangażowała w pomoc tym braciom, żebyśmy mogli tą sprawę Radnym 

przedstawić, jeżeli to było, że tak powiem, przerzucone to pismo do Komisji Oświaty i Spraw 

Mieszkaniowych. Takiej informacji nie mieliśmy. Teraz też nie wiem, co dalej, bo jaką odpowiedź 

mam dać Pani Sołtys, czy tym chłopakom, którzy proszą o pomoc, czy potrafi Pan w tej chwili coś 

w tej kwestii odpowiedzieć? Chciałem zapytać Panią Przewodniczącą Komisji, jaka była opinia w 

tej sprawie? 

Radna Ewa Michalska: powiem tak, no na pewno, jeżeli wpływają pisma w ostatniej chwili, to one 

są kierowane wtedy do tej Komisji, która zajmuje się. To były sprawy lokalowe, to normalne było, 



że wczoraj była Komisja i wpłynęło to pismo i będzie to rozpatrywane, to nie jest nic.., Pan kolega 

Radnym jest już ileś lat i powinien wiedzieć, że Komisja się na pewno tym zajmowała. 

Odczytaliśmy to pismo, daliśmy dalej do Pana Wójta, żeby się zastanowił, rozmawialiśmy też o 

jakimś tam pomieszczeniu, żeby tym ludziom pomóc przed zimną, na pewno, tak tego nie 

zostawimy. Na pewno tutaj gmina pomaga w różnych sprawach, to ja myślę, że w tej sprawie 

również też pomoże, tak, żeby Ci Panowie mogli w miarę spędzić zimę. Nie zostawimy tego 

obojętnie. Mieliśmy na początku sesji też Pana, który dziękował nam bardzo. Myślę, że to też 

zostawimy i gdzieś, Pan Wójt już wspominał też o jakiejś tam świetlicy w Jastrzębi, czy o innych, 

tak, żeby można było.., bo to są trzy osoby, więc też nie od razu, nie mamy na poczekaniu lokali i tu 

na pewno się pochylimy nad tym. 

Radny Jerzy Węglewski: dobrze, Pani Przewodnicząca, tylko Pani mówi, że ja powinienem 

wiedzieć, jako wieloletni Radny, już, ze pismo będzie skierowane do Komisji. Pismo było 

skierowane do Wójta, nie do Rady Gminy. Tutaj kompetentną osobą do załatwienia tej sprawy jest 

Pan Wójt. I jeżeli w tej sprawie od Pana Wójta, nie ma żadnej informacji, my, jako ja i Sołtys nie 

mamy informacji, że ta sprawa jest przesunięta na Radę Gminy i na Komisje Oświaty, pomimo 

tego, że do Rady nie było to pismo kierowane, także myślę, że powinniśmy mieć odpowiedź i 

zaproszenie na Komisję Oświaty, a Pani jako Przewodnicząca tego nie zrobiła, nie zaprosiła Sołtysa 

wsi. 

Radna Ewa Michalska: tzn. to było w sprawach, nie mogłam tego podać, bo to było w sprawach 

różnych i takie pisma różne gdzie Pan Wójt, było pismo do niego kierowane, ale zwrócił się do nas, 

przecież zwraca się Wójt do nas. 

Radny Jerzy Węglewski: dlatego się dziwię, że Pani nie poinformowała mnie, jako Radnego z tego 

terenu i Panią Sołtys, która się tą sprawą zainteresowała i działa w tej sprawie. 

Radna Ewa Michalska: to było w sprawach różnych, więc to pismo też wpłynęło i my, jeżeli Pan 

Wójt zwrócił się do nas to my rozpatrujemy. 

Radny Jerzy Węglewski: jeżeli tak są sprawy rozpatrywane, to fajnie. Panie Wójcie kolejna sprawa, 

nie wiem, jak wygląda ta sprawa kanalizacji w Sokołowie, ponieważ z tego co wiem, był termin 

zakończenia na koniec października, umowa była podpisana, a kanalizacja jest, nie wiej, czy w 50% 

wykonana. Jaka jest przyczyna tego, kiedy to będzie wykonane i proszę o odpowiedź. 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: w sprawach lokali, to sam Pan Radny doskonale wie, że gmina nie 

dysponuje wolnymi lokalami, żeby można było tych Panów przenieść, nie ma wolnego budynku, w 

którym mamy, stoi pustych sześć lokali np. i wtedy ja opieszale je przyznaje. Przez szereg lat, ja 

jestem w Radzie, powiedzmy, prawie od 20 lat, zawsze, każdy przydział mieszkania był opiniowany 

przez Komisję Mieszkaniową, stąd taki adres skierowania tego pisma. Oczywiście robimy 

wszystko, żeby tym Panom pomóc w najgorszym okresie zimowym. Mamy trudności, jeżeli chodzi 

o opróżnienie lokalu świetlicy na Jastrzębi, bo to jest jedyny, który ja w tej chwili jestem w stanie 

wskazać , jako lokal, w którym można by było, chociaż na okres zimy ten temat rozwiązać. W 

czwartek skierujemy pismo do komornika o opróżnienie tego lokalu w trybie działań komorniczych 

i będzie lokal wolny i na pewno jeszcze raz wrócimy do tematu przydziału tego lokalu Panom 

Lelińskim, którzy złożyli pismo. Tak jak mówię, gdybyśmy mieli wolne lokale, to byłby zupełnie 

inny temat, nie mamy. Tematu budowy lokali socjalnych, też Rada nie podejmowała przez kolejne 

da lata, gdzie ja wnioskowałem o wykonanie dokumentacji i rozpoczęcie budowy mieszkań 

socjalnych. Gdyby było rozpoczęte, gdyby był jeden chociaż blok na pewno ta nasza sytuacja 

mieszkaniowa wyglądałaby zupełnie inaczej. Też Państwo Radni doskonale wiecie, że mamy 

jeszcze pięć rodzin też do przekwaterowania z budynku w Józefkowie, też jest sytuacja pilna. W 

ubiegłym tygodniu, w sobotę był pożar, kolejne dwie rodziny bez dachu nad głową. Także nie jest 

ten temat taki prosty, jak Panu Radnemu się wydaje. Odpowiedzi na piśmie otrzyma Pan w 

czwartek. 

Radny Jerzy Węglewski: Panie Wójcie, rozumie wszystko, to co Pan mówił, bo byłem u Pan raz, 

czy drugi, rozmawialiśmy na ten temat i to samo Pan powiedział wcześniej, to co Pan powiedział 

dzisiaj. Ale jeżeli jest pismo ludzi, którzy maja problem, jest to zaangażowanie mieszkańców, 

Sołtysa, danej wsi, którzy troszczą się bezpośrednio o tych mieszkańców i pomagają im, to myślę, 



że wypada jakąś odpowiedź napisać, żeby można było coś tym ludziom powiedzieć konkretnego, 

mógł Pan napisać, nie ma w tej chwili, będzie może za miesiąc ten lokal. Także można to 

konkretnie powiedzieć. A te rozmowy, które my toczymy w perspektywie 7-8 lat, jak ja jestem 

Radnym, a Pan Wójtem, tyle rozmów żeśmy toczyli i wszystkie te rozmowy były zakończone tylko 

w Pana gabinecie, a żadnego efektu w działaniu nie było. Dlatego zacząłem prosić o odpowiedzi na 

piśmie, żeby można było przedstawić ludziom konkretnie Pana stanowisko, Pana decyzję, Pana 

odpowiedź, żeby później sprawdzić, czy Pan te obietnice, które Pan składa na piśmie, czy one już są 

wykonane w jakiejkolwiek formie. Bo to jest moja nauczka w perspektywie tych dwóch kadencji, w 

których jestem, że.., odnośnie kanalizacji w Sokołowie, odnośnie innych spraw wielu, dróg, 

kruszenia gruzu, nie będę ich wspominał, wielu, wielu tematów. W słowach, odpowiedziach tutaj 

ustnych było wszystko pięknie będzie zrobione, a jak było robione i jak jest robione to wszyscy 

wiemy. Dlatego będę prosił o konkretne odpowiedzi na piśmie, z konkretnymi datami, terminami, 

żeby to były odpowiedzi konkretne, wiążące, żeby można było coś konkretnego załatwić, a nie tak 

jak się tylko rozmawia, a się robi, jak się robi. 

Radny Marek Balcerzak: ja bym się tylko zapytał, czy zostało rozeznanie zrobione, czy zajął się 

tym GOPS, czyli instytucja, która powinna się tym zająć, ponieważ z tego pisma nie do końca ja 

rozumie, jaka jest sytuacja tych Panów. No jeżeli jest napisane, że chce i właściwie nie wiem, czy 

dzisiaj ich chce wyrzucić, czy może jeszcze tą zimę. Piszą, że nie mają prądu, wody, czy to się 

dzisiaj zaistniała taka sytuacja, bo wcześniej jest zapis, że oni nie zgłaszali problemów żadnych, nie 

korzystali z pomocy, więc dla mnie wiele z tego pisma wynika rzeczy niejasnych po prostu. 

Chciałbym się dowiedzieć i uważam, że Gminna Opieka Społeczna, to jest instytucja, która 

powinna rzeczywiście się rozeznać i przedstawić informacje nam jako Radnym i w szczególności 

Komisji Oświaty, żebyśmy mogli podjąć tą decyzję, czy rzeczywiście taki stan jest, czy to jest na 

dzisiaj, no bo z tego pisma wynika, że nie wiem, że w tym momencie się ta sytuacja zaistniała, nie 

było wcześniej problemów? Może Pan Radny wie lepiej, ale my tez chcielibyśmy taka informacje 

uzyskać.  

Radny Jerzy Węglewski: powiem tak, co było wcześniej, jak Ci bracia sobie radzili, jakoś sobie 

radzili, nie wiem, czy oni mieli prąd, czy nie mieli, akt sprzedaży tego budynku, w którym 

mieszkali, który im się jakiś tam należał, ale nie mieli uregulowanego stanu prawnego i właściciel, 

który był prawnie, dysponował tym, sprzedał tą działkę całą z tym budynkiem. Budynku 

praktycznie nie ma, są mury, nie ma dachu, nie ma nic tak jak Pan powiedział, nie ma prądu, Pan 

Wójt o tym wie.  

Radny Marek Balcerzak: to jak oni tam mieszkali do tej pory? 

Radny Jerzy Węglewski: no jakoś tam mieszkają, no jakoś sobie dawali radę, Ci dwaj bracia, bo 

tam jest ich trójka, dwaj są, nie chcę tam mówić, ale są nie do końca pełnosprawni umysłowo.. 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: są niezaradni. 

Radny Jerzy Węglewski: niezaradni, może, bo nie mają stwierdzonego, więc są jak są. Jeden stara 

się coś robić, gdzieś tam pracuje oczywiście, wiadomo, że nie legalnie, po prostu jakieś tam prace 

wykonuje dorywczo i z tego żyją. Budynek jest nie ich, nie mają dachu nad głową, wcześniej jakoś 

sobie radzili, w tej chwili zaczęły się problemy, bo chodzą po mieszkańcach, po sąsiadach proszą o 

pomoc, o żywność, o ubranie, o inne sprawy, pomoc otrzymują. Wcześniej prawdopodobnie też 

otrzymywali. Jeżeli ja miesiąc temu, czy półtora, jak ten temat się zaczął, poszedłem do GOPS-u do 

Pani Kierownik, Pani Kierownik powiedziała, że Ci bracia się nie zgłaszali i my nic na ten temat nie 

wiemy. No dobrze. I generalnie, jeżeli chodzi o pomoc, o mieszkanie, jeżeli oni maja dach nad 

głową, to jest w kwestii Pana Wójta. Przyszedłem do Pana Wójta, oczywiście to było zgłoszone, bo 

to zgłosiliśmy, pojechała tam Pani z Opieki Społecznej, była Policja, spisane są odpowiednie 

notatki. Ja wiem, że jakąś pomoc z GOPS-u dostali, czy zasiłek, czy żywnościową, bo albo mają 

otrzymać, to już jest, że tak powiem, GOPS działa w jakiś sposób. Ale w sposób w jaki tutaj z 

gminy jak są traktowani Ci Panowie i my jako Radni i Pani Sołtys, to myślę, że jest niepoważny. 

Jeżeli jest pismo, jest sprawa poważna, jeżeli nie było problemu, to tego nie zgłaszaliśmy, ale temat 

jest poważny. I teraz takie podejście, że my nic nie wiemy, jest pismo napisane, można było nie 

wiem, czy Pani z GOPS-u coś informowała Pana na ten temat? Bo tego jeszcze nie ustaliłem. I tutaj 



jest pomoc potrzebna natychmiast, bo przyjdzie pierwsza noc mroźna, tam nie ma drzwi 

wejściowych praktycznie i może dojść do zamarznięcia. Ja o tym informowałem już półtora 

miesiąca temu, zacząłem ten temat. Jest półtora miesiąca i nie ma żadnego działania w ogóle. Tylko 

jest odpowiedź, tak, jest dużo oczekujących, jest problem i jest koniec. I niech się tak dzieje dalej. 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: w sytuacji braku wolnych lokali, no nie jest to takie proste. Nie 

zbudujemy w ciągu miesiąca bloku mieszkalnego i zapewnimy.., tak jak już wspomniałem, to nie 

jest jedna rodzina, tylko to są kolejne dwie rodziny pogorzelców. Ten temat tez musimy rozwiązać i 

to w trybie pilnym.  

Radna Mariola Dan-Liberadzka: ja wczoraj na komisji wspomniałam, ale nie było wszystkich 

Radnych, odnośnie właśnie tego pożaru, który był w Bolesławowie, mam taką prośbę, jeśli ktoś by 

miał po jakimś remoncie pustaki, jakiś tam cement, który gdzieś tam zalega jest niepotrzebny, ja 

deklaruje transport, pojadę odbiorę, bo chcę po prostu pomóc tej rodzinie. Pomoc dostała też z 

gminy, ale mówię, to nie jest też wystarczająca kwota, żeby tam zrobić jakieś te warunki dla jednej 

Pani, tak. Więc bardzo bym prosiła, chyba, że ktoś ma ochotę, nie wiem, finansowo, jakoś tam 

drobnie wesprzeć na jakieś tam materiały lub ma jakieś materiały, to ja bym bardzo chętnie 

podjechała i odebrała, gdyby była taka możliwość. 

Skarbnik Gminy Patrycja Rosa: ja jeszcze tak na szybko chciałam się odnieść do pisma dotyczącego 

boiska Pani Dyrektor w Sokołowie, my wczoraj na Komisji Rozwoju przedstawialiśmy wszystkie 

prośby i całe zapotrzebowanie dotyczące zadań inwestycyjnych nad, którymi pracujemy do projektu 

budżetu 2018 roku. Stąd ta odpowiedź jeszcze jak gdyby nie została udzielona, bo cały czas nad 

tym pracujemy i określany jak gdyby te zadania priorytetowe, dlatego, że też Dyrektor w Sokołowie 

zwrócił się o remont łazienek, koszt w wysokości ponad 50tys. zł. I to też jest priorytetową sprawą, 

ponieważ tam jest decyzja sanepidu, więc jak gdyby cały czas nad tym pracujemy. I będzie projekt 

budżetu do 15 listopada, zobaczymy co uda się nam w nim uwzględnić i wtedy taką odpowiedź 

udzielimy, ale to Pani Dyrektor wie po prostu, tak. W tym roku nie było już możliwości, jak gdyby 

chociaż i finansowych, ale też i okres czasu jest teraz nie właściwy, żeby wspomagać, tak żeby to 

zadanie się znalazło jeszcze w budżecie tego roku do wykonania. Także pracujemy nad tym w 

przypadku projektu budżetu na 2018 rok.  

Radna Marzena Staniszewska: Panie Wójcie, Panie Wice Wójcie, ja chciałam, bo wczoraj Pan 

informował, że przyszło pismo do Urzędu, chodzi mi o tego maila, o przesłanie, dobrze?  

Z-ca Wójta Andrzej Szyszka: po sesji zostanie do Pani wysłany mail. 

Sołtys sołectwa Sierakówek-Kleniew Bogumiła Baraniak: Panie Wójcie, ja chciałam zapytać w 

związku z przepustem na tej nowej drodze, która ma powstać, było to poruszane na zebraniu 

wiejskim i czy jest taka opcja, że będzie zrobiony ten przepust, czy będzie ta nawierzchnia położona 

na ten stary przepust? I chciałam jeszcze, czy tak mogłaby liczyć na jakiś gruz na drogę gminną, bo 

tam rozmawialiśmy już wielokrotnie i nie wiem, czy jeszcze to jest aktualne, ale ponawiam, żeby 

właśnie otrzymać jakieś tam wsparcie do tej drogi. Dziękuję. 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: co do przepustu, w tej chwili nie odpowiem, bo musze sprawdzić 

na dole, jaki jest tam zakres określony tej drogi, na ten moment, nie umiem odpowiedzieć, ale to 

sprawdzę i do Pani dam informacje. Natomiast, co do gruzowania, to jak słyszała już Pani 

wcześniej, wiemy, że jest dużo potrzeb, te najpilniejsze najpierw zaczniemy ogarniać, a potem 

możemy te takie mniej drażliwe, ale też wiem, że one są też ważne. 

Sołtys sołectwa Helenów Antoni Żebrowski: ja chciałem podziękować tutaj Panu Wójtowi i Radzie 

za wykonanie tego wodociągu, który tam u nas w ciężkich warunkach był, ale pokonany został, 

także w imieniu mieszkańców i swoim chciałem podziękować. Poza tym jeszcze jedną miałbym 

prośbę, tam przy moście mamy taką wyrwę, żeśmy poratowali się chwilowo tak, nie padało, żeśmy 

z pobocza wzięli trochę ziemi i wrzucili w ten dół, ale tam się zrobił taki melas, trzeba byłoby z 

jedną chociaż wywrotkę jakiegoś gruzu, z resztą tu Z-ca Wójta był tam i wdział. Chciałby, żeby 

jakby tam było to możliwe w najbliższym czasie, żeby wsypać, bo ludzie przejeżdżają i jest 

problem. 

 

 



Do punktu 24-go. 

Zakończenie obrad Sesji. Zakończono o godz. 11.10 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski podziękował Radnym, Wójtowi 

Gminy, Z-cy Wójta Gminy, Sekretarzowi Gminy, Skarbnikowi Gminy, Prezesowi ZK, Prawnikowi, 

Kierownikom Urzędu Gminy, Sołtysom i wszystkim obecnym za uczestnictwo w obradach XXXVI 

Sesji Rady Gminy i zamknął je. 

 

Protokółowała: 

A. Maślana 

        

 

Przewodniczący Rady Gminy 

                Tomasz Bronisław Lewandowski 

 

 

 

 

 


